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Interpelacia

W imieniu mieszkadc6w Wlocfawka, zwracam sie z prosbq o przeanalizowanie
mo2riwosci budowy wodociqgu oraz kanalizacji w ulicy Lisek, w szczegornoici na odcinku
od ul. Obwodowej do ul. Gotqbiej.

W tym obszarze miasta z zwiqksza siq zainteresowanie budownictwem
mieszkaniowym. potencjalni inwestorzy oraz osoby, kt6re jui wybudowaly przy ul. Lisekswo.,e domy narzekaiq iednak na koniecznoii budowania wtasnych studni gtqbinowych
oraz brak mo2liwojci przylqczenia do sieci kanalizacyjnej nate2qcej do Miejskiego
Przedsiebiorstwa Wodociqg6w i Kanaiizacji sp. z o.o. we Wloclawku.


